
 

   Bestuur HSV Maarssen 

 

 

 

 
Verslag Algemene Ledenvergadering 2022 

Uitgenodigd: Alle leden van HSV Maarssen 

Datum:  Vrijdag 20 mei 2022 

Aanvang: 20.30 uur (19.30 excursie visvijvers) 

Locatie: Paviljoen De Wilgenplas, Maarsseveensevaart 7c, 3601 CC te Maarssen. 

Aanwezig: Herman Nagtegaal (voorzitter), Peter van Drie (penningmeester), Eric Adamse (secretaris), Herman Verkerk, 

Hans van den Berg, Ruud Pannekeet, Willem Nouris, Louis Brundel, Nico Renes, Eric v Emst, Peter van Beek, Tom Rossewij, 

Frank de Rooij, Arnold Timmer, Dick Ceelen, Sjaak van der Brom, Shilonka Otten, Cees Camu, Jacob Dikhoff, Ab Koning. 

Afgemeld: Maarten Wessels, Gert van Dommelen, Frank van Liempdt, Jan Jacobs, Ab, Koning, Leo Smit, Ad Kuppens, Paul 

Ufkes, Tim Olscher, Vincent Poort, Folkert Griepsma, Dirk Stooker, Maurice Janssen, A.J. Delil, Geert Teunissen, Twan 

Wassenberg, John Penninx. 

 

 

1.  Opening en vaststellen agenda 

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. We vergaderen vandaag wederom op in Paviljoen 

De Wilgenplas waar we meer ruimte hebben. 

 De heer Nouris merkt op dat de financiële cijfers dit jaar wel erg laat zijn verstrekt. De voorzitter beaamt dit en geeft aan 

dat dit redenen had vanwege ziekte van een van onze penningmeesters. 

 De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

2.  Mededelingen van het bestuur 
 De voorzitter staat stil bij het overlijden van onze voormalig wedstrijdvisser Ruud Swanen en vraagt de aanwezigen een 

minuut stilte. 

 

3.  Actualisatie Statuten en Huishoudelijk Reglement 

 De statuten en Huishoudelijk Reglement zijn getoetst aan de WBTR (Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen). Veel 

statuten zijn verouderd en niet meer in overeenstemming met de wet. Het blijkt echter dat onze de statuten nog goed 

voldoen aan de nieuwe wet, we hoeven derhalve niet naar de notaris voor vernieuwing. Het Huishoudelijk Reglement 

behoeft wel enige aanpassing, met name de werkwijze via moderne media voor handelingen en communicatie moet 

worden benoemd.  

 De heer Nouris vraagt om een toelichting wat wordt bedoeld met vergoedingen voor bestuur en commissieleden. De 

voorzitter geeft hierover uitleg, in het oude HH reglement stond alleen het bestuur genoemd als in aanmerking komend 

voor vergoeding van gemaakte kosten. Daar zijn nu commissieleden en commissarissen aan toegevoegd. Het bestuur 

dient ten alle tijden vooraf goedkeuring te geven voor eventueel te declareren kosten. 

 Het bestuur vraagt de ALV akkoord te gaan met de geel gearceerde passages in het HH reglement. De aanpassingen 

worden met algemene stemmen aangenomen door de vergadering. Het nieuwe HH reglement zal worden geplaatst op de 

website van HSV Maarssen. 

 

4.  Vaststellen notulen ALV 27 augustus 2021 

 De voorzitter loopt het verslag pagina voor pagina door. Het verslag wordt met dank aan de secretaris ongewijzigd 

vastgesteld. 

 De heer Nouris blijft van mening dat de nieuwe stek 7 op de Kleine Plas illegaal is gecreëerd. Het bestuur licht nogmaals 

toe hoe een en ander is gegaan. In de overeenkomst tussen de projectontwikkelaar Neerdyck en RMN is destijds 

opgenomen dat de grote treurwilg op die plek zou worden verwijderd ten behoeve van vrij uitzicht voor de villa bewoners. 

Daardoor is een grote open plek aan het water ontstaan waar vanaf gevist kon worden, overdag legaal, 's nachts niet 

legaal. Het Recreatieschap heeft op ons verzoek toestemming gegeven hier een officiële nachtvisstek van te maken ten 

koste van oud stek 1, die onbevisbaar was geworden door riet en waterplanten. De nieuwe stek 7 is door RMN opgevuld 



met zand en we hebben de stekken hernummerd. Deze omnummering is dus volledig met medeweten, medewerking en 

toestemming van RMN gerealiseerd. 

 

5.  Jaarrekening 2021 en Begroting 2022 
 Toelichting door de penningmeester op de resultaten en begroting (zie Jaarverslag 2021). Het jaar is met een positief 

resultaat van € 4.407 gesloten. Oorzaken hiervan zijn terug te voeren het grotere ledenaantal dan begroot en het niet door 

kunnen gaan van de diverse geplande activiteiten (door Corona). De grote vraag is of dit een tijdelijke toename is of dat er 

een terugval in het ledenaantal gaat komen. 

 Gezien het financieel resultaat stelt het bestuur derhalve voor de contributie voor 2023 ongemoeid te laten en een 
eventueel negatief resultaat voor lief te nemen. De ALV gaat daarmee akkoord. 

 

6.  Kascontrole 2021 
 De voorzitter van de kascontrolecommissie (Hans van den Berg) geeft een toelichting op de bevindingen. Er wordt 

waardering uitgesproken voor de penningmeesters (Peter van Drie en Gert van Dommelen) voor de kwaliteit van de 

financiële verslaglegging. 

 Het verslag van de kascontrole wordt nader toegelicht door de voorzitter van de kascontrolecommissie. De commissie 

heeft geen onvolkomenheden waargenomen, de uitgaven zijn rechtmatig besteed en de commissie is akkoord met de 

stukken. 

 De heer Nouris zou de financiële administratie graag op nog meer detail willen zien, en geeft aan daar in 2017 al om 

gevraagd te hebben. Het bestuur stelt dat het destijds gebruikelijk was het eindsaldo van alle commissies tezamen als één 

post in de jaarrekening op te nemen. In de ALV is toen toegezegd dat iedere commissie een aparte post in de 

jaarrekening krijgt en gezien de omvang de activiteiten van de karpercommissie worden deze zelfs met 10 (!) posten in de 

jaarrekening toegelicht. Het bestuur heeft daar dus gehoor aan gegeven. Als er vragen zijn op nog meer detailniveau 

kunnen die ter vergadering aan de penningmeester en aan de kascontrolecommissie worden gesteld. 

 De heer Nouris komt terug over de aankoop van een partij hardhout via Marktplaats enkele jaren geleden die door een 

commissielid cash was betaald en zonder factuur werd gedeclareerd. Hij insinueert dat dit geen zuivere koffie was en 

beticht commissieleden van gesjoemel. De heer Camu, destijds mede lid van de kascontrolecommissie, reageert daar 

geïrriteerd op. Er was weliswaar gedeclareerd zonder factuur, maar het bestuur had daar expliciet met twee 

handtekeningen akkoord aan gegeven. Er was geen enkele sprake van kwaadwillendheid, de geleverde partij hardhout 

vertegenwoordigde een waarde beduidend hoger dan wat was gefactureerd en nadien is afgesproken dergelijke 

transacties vooraf af te stemmen met het bestuur, en te voorzien met een kopie van de advertentie. Tevens stelt de heer 

Camu dat daar niet iedere vergadering op moet worden teruggekomen omdat de kascontrolecommissie, incluis de heer 

Nouris zélf, z'n goedkeuring heeft verleend en de ALV decharge heeft gegeven. 

 De heer de Rooij betreurt het dat de heer Nouris met z'n suggestieve vragen constant een sfeer van verdachtmaking 

creëert. Karpercommissie en beheercommissie doen hun stinkende best om de bevisbaarheid van de plassen te 

verbeteren en er is geen enkele sprake van zelfverrijking door de commissieleden. Alles gebeurt ter goede trouw. 

 De heer Nouris vraagt de vergadering om af te spreken dat er nooit zonder factuur gedeclareerd wordt. De penning-

meester geeft aan dat daar enkele jaren geleden duidelijke afspraken over zijn gemaakt in de ALV die worden gevolgd. 

Alleen bij uitzondering, en met toestemming vooraf van het bestuur blijft het mogelijk declaraties te doen conform de 

eerdergenoemde procedure. De kascontrolecommissie heeft hierin een toetsende rol. Het voorstel van de heer Nouris 

wordt niet aangenomen. Het bestuur benadrukt dat er in 2021 geen declaraties zijn geweest zonder facturen. De 

kascontrolecommissie bevestigt dit. 

 De vergadering gaat akkoord met de bevindingen van de kascontrolecommissie. Alleen de heer Nouris onthoudt zich van 

stem. 

 De ALV verleent het bestuur decharge voor het jaar 2021. 

 De heren Hans van de Berg, Louis Brundel en Ruud Pannekeet zijn conform het huishoudelijk reglement herkiesbaar. De 

samenstelling van de kascontrolecommissie 2022 blijft ongewijzigd. De voorzitter dankt de drie heren voor hun bereidheid 

de taak volgend jaar weer op te nemen. 

 

7.  Ontwikkeling ledenbestand HSV Maarssen 

 Afgelopen jaren is het ledenaantal van HSV Maarssen flink gegroeid tot 2959 per 31/12/2021. De aanwas zit zowel in de 

senioren als de jeugdleden. De lage drempel om lid te worden (kan zeer eenvoudig via de website) alsmede de lage 

contributie en de vele activiteiten die op de website worden gemeld maken ons blijkbaar een aantrekkelijke vereniging om 

lid te worden. Volgend jaar hopen we de grens van 3000 leden te overschrijden. 

 

8.  Terug- en vooruitblik vanuit de Commissies (Zie ook jaarverslag 2021 HSV Maarssen) 
 Wedstrijdcommissie: De heer Nagtegaal doet verslag van de activiteiten afgelopen jaar en de plannen voor dit jaar. Zie 

ook het jaarverslag.  

 Jeugdcommissie: De heren Verkerk en Pannekeet lichten e.e.a. toe: Afgelopen jaar was er de Wil van Leeuwen 

snoekwedstrijd voor de jeugd, die doen we 12 juni weer. Uitnodigingen komen op de website. Mevrouw Otten wil graag 

een bijdrage leveren aan de activiteiten en doet suggesties over hoe meer jeugd te bereiken. Die nemen we ter harte. Er 

komt mogelijk een "Baas en Beest jeugdwedstrijd"  georganiseerd worden maar ook deze ging niet door vanwege Corona. 



 Beheercommissie:  De heer van Emst licht e.e.a. toe, zie ook jaarverslag. Het betreft het stekonderhoud aan de Kleine 

Plas, de staat van de singels van Maarssenbroek die nu zijn uitgebaggerd en de kaders voor uitzettingen waar we in 

toenemende mate mee te maken krijgen. 

 Bij de vernieuwing van de huurovereenkomsten met die van Recreatie Midden Nederland en die van Amstel Gooi en 

Vecht lopen we tegen criteria aan m.b.t. loodvrij vissen en uitzet van karper. Beide overeenkomsten liggen nu ter toetsing 

bij de Kamer van Binnenvisserij. 

 De heer Nouris vraagt of het bestuur hierover contact heeft gehad met juristen de federatie en/of sportvisserij Nederland. 

Het bestuur geeft aan dat dit inderdaad het geval is, dat loodvrij vissen inderdaad niet geëist kan worden maar dat 

verhuurders niet verplicht zijn hun water te verhuren. We hebben dus een beperkte onderhandelingspositie. Verder is het 

lastig dat SVN een uitgesproken voorstander is van loodvrij vissen. 

 Karpercommissie: De heer Adamse benoemt de uitzettingen die we afgelopen jaar gedaan hebben, en stelt dat dit jaar 

weer een wedstrijd en een jeugdclinic in de maak zijn. De heer Nouris vraagt om een sleutel van de roeiboot ten behoeve 

van controleurs, De heer de Rooij zal dit regelen. 

 Roofviscommissie: Vanwege verhuizing en drukte heeft Rob Bredewoud aangegeven te stoppen met de commissie. Ook 

Steve Wolrabe en Marc Koumans  zijn gestopt. Hierdoor hebben we nu helaas geen roofviscommissie meer. Het bestuur 

hoopt snel weer een groep enthousiaste roofvissers te vinden die leuke initiatieven ontplooien voor de vereniging. 

 

9. Bestuurswisselingen/verkiezingen 

 Jaarlijks treden 3 v/d 6 bestuurders af conform rooster (geldt voor elke 1e/2e voorzitter/secretaris/penningmeester/ 

commissaris) 

 Dit jaar treden af conform rooster 1e penningmeester, 2e voorzitter, 3e commissaris. 

 Alle zittende bestuursleden geven te kennen aan te willen blijven in functie. 

 De 1e penningmeester (De heer van Drie) stelt zich derhalve herkiesbaar. De vergadering stemt hier unaniem mee in. 

 Openstaande vacatures binnen bestuur: 2e voorzitter, 2e secretaris, 2e penningmeester 

 

10. Ontwikkelingen GWPU, MidWest en SVN 

 Leden en bestuur van de GWPU, opgericht 1978, hebben vorig jaar het besluit genomen om de GWPU te ontbinden en 

op te heffen. Redenen zijn dat er onvoldoende nieuwe bestuurskracht is en de toegevoegde waarde beperkt is geworden 

nu droge verenigingen direct kunnen aansluiten bij de federatie. De opheffingsvergadering heeft begin 2022 

plaatsgevonden, alle leden gingen hiermee akkoord. De viswateren in het Maarssen's gebied van waar het visrecht bij de 

GWPU lag is omgezet naar HSV Maarssen. 

 Er loopt een verkenning naar een andere organisatie van de sportvisserij voor wat betreft de domeinen van SVN en de 

federaties. Er liggen meerdere varianten om een organisatiewijziging door te voeren, maar er is vooralsnog geen 

consensus over de te volgen route. Het ziet er dus naar uit dat voorlopig veel bij het oude blijft. 

 

10. Rondvraag en Sluiting 

 De heer Nouris komt terug op de vraag wat het bestuur doet met een controleur die de regels zelf niet zo nauw neemt. De 

voorzitter geeft aan als hij weer voldoende hersteld is de controleurs bij elkaar roept over de regels die gerespecteerd 

moeten worden. Het bestuur is uiteraard van mening dat ook / zeker controleurs de regels zelf moeten naleven. 

 De heer de Rooij geeft aan jammer te vinden dat de heer Nouris bijna niet meer controleert. 

 De heer Koning spreekt z'n waardering uit voor de nette verslaglegging en presentatie vanuit het bestuur. 

 

 
Bevindingen Kascontrolecommissie 18 mei 2022 
 
Geacht Bestuur HSVM,   
 
Hierbij verklaart de kascontrolecommissie bestaande uit Hans van den Berg, Ruud Pannekeet en Louis Brundel dat zij op 18 mei 
2022 de financiële administratie van Hengelsportvereniging Maarssen inclusief de jeugdcommissie, de wedstrijdcommissie, de 
beheercommissie, de roofviscommissie en de karpercommissie heeft gecontroleerd. De commissie heeft geen onrechtmatigheden 
aangetroffen en keurt daarmee de financiële administratie en de afgelegde toelichting van de penningmeester goed. De commissie 
stelt voor aan d  vergadering om het dagelijks bestuur, en in het bijzonder de penningmeester, tegen alle verdere navraag en 
verantwoording over het boekjaar 2021 te vrijwaren. 
 
Getekend Ruud Pannekeet, Hans van den Berg, Louis Brundel. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Hans van den Berg, voorzitter kascontrolecommissie. 

 
  



Bezetting en Vacatures na de ALV 20 mei 2022 
 
Dagelijks Bestuur (DB): Herman Nachtegaal (VZ), Eric Adamse (Secr) en Peter van Drie (PM) 
Vacature: geen 
 
Algemeen Bestuur (AB): DB plus Herman Verkerk (algemeen bestuurslid) 
Vacatures: 2e Voorzitter, 2e Secretaris, 2e penningmeester 
 
Kascontrolecommissie: Hans van den Berg (VZ), Louis Brundel en Ruud Pannekeet 
 
Wedstrijdcommissie (WC): Herman Nagtegaal (coördinator), Nico Renes en Peter van Drie 
 
Jeugdcommissie (JC): Herman Verkerk (coördinator ) 
Dirk Stooker, Ruud Pannekeet en Thalita Berns geven aan de helpende hand te willen uitsteken. 
 
Beheercommissie (BC): Eric Adamse (coördinator), Tom Rossewij en Erik van Emst 
 
Karpercommissie (KC): Eric Adamse (coördinator), Gert v Dommelen, John Penninx, Julia Kooijman en Frank de 
Rooij 

 
Roof- en vliegviscommissie (RVC):  
3 vacatures 
 
Visserijcontroleurs: Herman Nagtegaal (coördinator), Willem Nouris, Hennie Spitsbaard, Bram Spreeuw, Frank de 
Rooij, John Penninx . 


